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Stig Roald Amundsen, kommunedirektør, sak 6 
Tone Østvang, Kommunalsjef helse og velferd, sak 6 
Jenny Lerum, regional innføringsleder for Helseplattformen i Værnesregionen, sak 
6 Mette Sandvik, forvaltningsrevisor, Revisjon Midt-Norge SA (RMN), sak 7 
Helene Hvidsten, Konsek Trøndelag IKS  

Merknader: Ingen merknader til innkalling og sakliste. 

Sakliste: 
Saksnr. Saktittel 
06/23 Orientering om status for Helseplattformen  

07/23 Prosjektplan for eierskapskapskontroll - IKA Trøndelag IKS 

08/23 Bestilling av forvaltningsrevisjon - valg av nytt prosjekt 

09/23 Referatsaker 

10/23 Eventuelt 

11/23 Godkjenning av møteprotokoll 23.3.23 



Sak 06/23 Orientering om status for Helseplattformen  
 
Saken behandlet i Møtedato Saknr 
Kontrollutvalget i Malvik kommune 23.03.2023 06/23 

 
Forslag til vedtak 
Kontrollutvalget tar redegjørelsen til orientering.  
 
Behandling: 
I saken orienterte:  

• Kommunedirektør, Stig Roald Amundsen 

• Kommunalsjef helse og velferd, Tone Østvang 

• Regional innføringsleder for Helseplattformen i Værnesregionen, Jenny Lerum 
 
De orienterte om: 

• innføringsløp for de ulike regionene i fylket 

• markedsdialog om dokumentasjon- og samhandlingsløsninger  

• Malvik er ikke bundet før de har signert på tjenesteavtalen med Helseplattformen 

• Fastlegeordningen må med i løsningen  

• Malvik planlegger å signere tjenesteavtale innen mars 2025 

• Det er risiko knyttet til gevinster og økonomi 
 
Notat fra orienteringen er vedlagt protokollen.  
 
Forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt.  
 
Vedtak: 
Kontrollutvalget tar redegjørelsen til orientering.  
 

 

Sak 07/23 Prosjektplan for eierskapskapskontroll - IKA Trøndelag IKS 

 
Saken behandlet i Møtedato Saknr 
Kontrollutvalget i Malvik kommune 23.03.2023 07/23 

 
Forslag til vedtak 
 Kontrollutvalget slutter seg til prosjektplanen, og ber revisjonen gjennomføre en 
eierskapskontroll av Interkommunalt arkiv Trøndelag IKS. Utvalget ber revisjonen 
gjennomføre prosjektet innenfor en ressursramme på 120 timer med levering til sekretariatet 
1. desember 2023. 
 
Behandling: 
Forvaltningsrevisor Mette Sandvik orienterte kontrollutvalget om prosjektplanen. 
 
Forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt.  
 
Vedtak: 
Kontrollutvalget slutter seg til prosjektplanen, og ber revisjonen gjennomføre en 
eierskapskontroll av Interkommunalt arkiv Trøndelag IKS.  
 
Utvalget ber revisjonen gjennomføre prosjektet innenfor en ressursramme på 120 timer med 
levering til sekretariatet 1. desember 2023. 
 

 
 
 
 
 



Sak 08/23 Bestilling av forvaltningsrevisjon - valg av nytt prosjekt 
 
Saken behandlet i Møtedato Saknr 
Kontrollutvalget i Malvik kommune 23.03.2023 08/23 

 
Forslag til vedtak 
Kontrollutvalget ber sekretariatet forberede en bestilling av forvaltningsrevisjon av følgende 
tema til neste utvalgsmøte: 
 
Behandling: 
Utvalget trakk frem flere tema som relevante, blant annet: Personvern, arbeidet med helse 
miljø og sikkerhet og kommunen som barnehagemyndighet. 
 
Utvalget var likevel omforent om at eiendomsforvaltning er et område det er knyttet stor risiko 
og vesentlighet til for kommunen.  
 
De siste årene har kommunen investert i mange nye bygg. Dette representer store verdier og 
det krever at kommunen tar vare på disse.  
 
Utvalget stilte følgende spørsmål:  

• Hvilke planer har kommunen for forvaltning, ivaretakelse og vedlikehold av bygg?  

• Hvordan følger kommunen opp garantiansvaret /i garantiperioden?  

• Finnes det en oversikt over behov for oppgradering av kommunale bygg?  

• Drift vs. investering og eier vs. leie 

• Hvem har ansvar for inventar i byggene?  
  
Omforent forslag til vedtak:  
 
Kontrollutvalget ber sekretariatet forberede en bestilling av forvaltningsrevisjon av følgende 
tema til neste utvalgsmøte: 
 
Kommunens eiendomsforvaltning.  
  
 
Vedtak: 
Kontrollutvalget ber sekretariatet forberede en bestilling av forvaltningsrevisjon av følgende 
tema til neste utvalgsmøte: 
 
Kommunens eiendomsforvaltning.  
 

 
 

Sak 09/23 Referatsaker 

 
Saken behandlet i Møtedato Saknr 
Kontrollutvalget i Malvik kommune 23.03.2023 09/23 

 
Forslag til vedtak 
Referatsakene tas til orientering.  
 
Behandling: 
Kontrollutvalget drøftet referatsakene. 
 
Forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Referatsakene tas til orientering.  
 



 

Sak 10/23 Eventuelt 
 
Saken behandlet i Møtedato Saknr 
Kontrollutvalget i Malvik kommune 23.03.2023 10/23 

 
Forslag til vedtak 
Saken legges frem uten forsalg til vedtak.  
 
Behandling: 
Ingen saker fremmet. 
 
Vedtak: 
Ingen vedtak fattet.  
 

 
 

Sak 11/23 Godkjenning av møteprotokoll 23.3.23 

 
Saken behandlet i Møtedato Saknr 
Kontrollutvalget i Malvik kommune 23.03.2023 11/23 

 
Forslag til vedtak 
Protokoll fra dagens møte i kontrollutvalget, 23.3.2023, godkjennes. 
 
Behandling: 
Forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt.  
 
Vedtak: 
Protokoll fra dagens møte i kontrollutvalget, 23.3.2023, godkjennes. 
 

 
 
 



NOTAT  
Til:  Kontrollutvalget 

Fra:  Kommunalsjef Tone Østvang/ Jenny Melum, Regional innføringsleder   

Tema:  Tidslinje og hovedpunkter – Helseplattformen Malvik kommune 

Dato:  23.03.2023 

 

Bakgrunn: Kontrollutvalget 9. februar 2023:  

I utvalgets neste møte ønsker utvalget en orientering om status for Helseplattformen. 

Orienteringen må ta utgangspunkt i kommunestyrets vedtak i sak 23/22 (25.4.22). 

 

 

April 2021:  

- Kommunestyret i Malvik vedtok i april 2021 å løse ut opsjon på kjøp av 

Helseplattformen. I samme møte ble kommunedirektøren bl.a. bedt om å komme 

tilbake med informasjon om et integrert avvikssystem, avklaring om hvorvidt 

fastlegene i Malvik vil ta i bruk Helseplattformen, samt gi oppdatert informasjon og 

vurdering knyttet til den felles journalløsningen.   

 

Januar 2022:  

- Helseplattformen informerte alle fastleger i Malvik og representanter fra ledelsen om 

fastlegeløsningen i Helseplattformen, på rådhuset i Hommelvik 19. januar 2022.   

- Det ble i januar påstartet et arbeid internt med gevinstplanlegging- og realisering, etter 

mal fra Helseplattformen. Dette som forberedelse til et senere innføringsløp.  

 

Februar 2022: 

- Det ble jobbet videre internt med gevinstplanlegging, sammen med de aktuelle 

virksomhetene/avdelingene i Malvik.  

Mars 2022: 

- Malvik kommune hadde en gjennomgang av den vedtatte tjenesteavtalen med 

Helseplattformen den 21.mars. 



 

April 2022:  

- Kommunedirektøren la frem en ny politisk sak om Helseplattformen våren 2022. Den 

25. april 2022 vedtok kommunestyret at kommunedirektøren kunne gå i dialog med 

Helseplattformen med tanke på et noe utsatt innføringsløp, henimot 2024/2025 (K.sak 

23/22).    

 

Mai 2022:  

- Trondheim kommune inkl. legevakta tok i bruk journalløsningen den 7. mai 2022. 

- Fastleger fra Malvik inngikk i dette legevaktsarbeidet og fikk erfaring i bruk av 

verktøyet.  

- Innføringen ved St. Olavs Hospital ble samtidig utsatt til november 2022.  

 

September 2022:  

- Den 2. september 2022 ble det vedtatt å utsette innføring av fastlegeløsningen. Dette 

etter at det ble registrert mange utfordringer ved Legevakta i Trondheim. 

- Malvik kommune fikk bekreftet ønske om endret innføringsløp for Malvik henimot 

2024/2025.  

- Det ble samtidig avklart at Malvik vil inngå i samarbeid med kommunene i 

Værnesregionen i den videre prosessen, og ha felles regional innføringsleder med 

disse kommunene.  

- Kommunene Melhus og Midtre Gauldal gikk samtidig over til Trøndelag sørvest, 

lakseregionen.  

 

Oktober 2022:  

- Kommunedirektøren innarbeidet endringene i forslag til handlings- og økonomiplan 

og budsjett for 2023- 2026, jf. tekst nedenfor: 

 I K.sak 23/22 som ble behandlet i Kommunestyret den 25.04.22, ble det gitt en status for 

arbeidet og veien videre. Trondheim kommune tok i bruk den nye journalløsningen den 7.mai 

2022, mens St Olavs Hospital valgte å utsette innføringen til november 2022.   Malvik 

kommune har gitt tilbakemelding på nytt ønsket innføringsløp og har bedt om utsettelse til 

mai 2025. Dette for å høste erfaringer, samt ha muligheten for å etablere et tett regionalt 

samarbeid med flere kommuner om innføringen.   

http://innsyn.malvik.kommune.no/eInnsyn/DmbHandling/ShowDmbHandlingDocument?dmbId=23112&caseType=Protokoll&registryEntryId=0&sourceDatabase=EPHORTE
http://innsyn.malvik.kommune.no/eInnsyn/DmbHandling/ShowDmbHandlingDocument?dmbId=23112&caseType=Protokoll&registryEntryId=0&sourceDatabase=EPHORTE
http://innsyn.malvik.kommune.no/eInnsyn/DmbHandling/ShowDmbHandlingDocument?dmbId=23112&caseType=CasesFremlegg&registryEntryId=422892&sourceDatabase=EPHORTE


De økonomiske konsekvensene ble innarbeidet i forslag til drift – og investeringsbudsjett, se 

tabeller nedenfor:  

 

 

 

    

 

November 2022:  

- Kommunene Indre Fosen, Åfjord, Ørland, Holtålen, Os og Røros tok i bruk 

Helseplattformen den 12. november 2022. 

  



 

Desember 2022:  

- Styringsgruppen for regional innføring av Helseplattformen anbefalte å utsette 

innføring av journalløsningen i Helse Nord Trøndelag og Helse Møre og Romsdal. 

Dette grunnet økt behov for oppfølging ved St. Olavs Hospital.  

 

Januar 2023:  

- Styret i Helse Midt Norge vedtok 5. januar 2023 å utsette innføring av 

journalløsningen i Helse Nord Trøndelag og Helse Møre og Romsdal. 

- Malvik kommune deltok i markedsdialog om dokumentasjons- og 

samhandlingsløsninger i helse- og omsorgssektoren i Værnesregionen den 24. og 25. 

januar 2023.  Her deltok til sammen 14 kommuner.   

 

Februar 2023  

- Det ble foretatt en oppdatert gjennomgang av kostnadsmodellen. De foreløpige 

resultatene viser økte kostnader med 8-17 prosent i forhold til forrige gjennomgang. 

- Levanger og Verdal kommuner tok i bruk Helseplattformen 11. februar 2023. 

Kommunene betegner innføringen som vellykket. 

 

 

Dagens fagsystem 

- Malvik kommune benytter i dag systemet Profil som fagsystem i de fleste tjenestene i 

helse- og omsorgssektoren. Leverandøren er i ferd med å fase ut Profil til fordel for et 

nytt, skybasert system, men opprettholder Profil til 2027 (og mest sannsynlig lengre). 

 

Kommunal samarbeidsavtale  

- Det utarbeides i disse dager en kommunal samarbeidsavtale mellom kommuner som 

har inngått tjenesteavtale om Helseplattformen. Alle opsjonskommuner har fått 

avtalen på høring. Formålet med avtalen er å beskrive hvordan kommunenes 

samarbeid rundt Helseplattformen kan organiseres og ressurssettes på en mest mulig 

effektiv måte. 

- Samarbeidsavtalen er det siste tilskuddet i avtaleverket rundt Helseplattformen: 



 

 

Justert innføringsløp:   

- Utbedring av løsningen ved St. Olavs Hospital avsluttes til sommeren, ifølge 

styreleder i Helse Midt- Norge RHF. Utsatt innføring for Helse Nord Trøndelag og 

Helse Møre og Romsdal ble sagt å ikke påvirke kostnadene eller utrullingen for 

kommuner i region. 

 

 



 

 

- Februar 2023 foreslo Helseplattformen imidlertid et nytt innføringsløp for kommuner 

som var planlagt etter 1.1.24, som en følge av utsettelsene for de resterende 

helseforetakene. Det foreliggende forslaget er planlagt i dialog med kommunene og 

behandles i styret i Helseplattformen 29.2.23. I dette forslaget ligger Malvik kommune 

sammen med Værnesregionen i siste pulje som er april/mai 2026. 

 

Fastlegeløsning:   

- Det jobbes med en egen fastlegeløsning. Helseplattformen har en målsetting om å 

kunne kjøre pilot på ett eller to fastlegekontor i slutten av 2023/begynnelsen av 2024. 

Utrulling til legekontorene er planlagt i starten av 2025.  

- Per mars 2023 har ingen av Malvik kommunens fastleger gitt uttrykk for at de 

planlegger å ta i bruk løsningen.  

 

Erfaringer fra St. Olavs hospital 

- Det har vært mye støy rundt innføringen av sykehusløsningen av Helseplattformen ved 

St. Olavs hospital. Noen rapporterte hendelser vurderes med tilsyn fra Helsetilsynet. 

Tilsynet er ikke avsluttet. 

- Selv om innføringen ved St. Olavs Hospital har medført flere utfordringer enn 

forutsatt, har ledelsen i Helse Midt-Norge RHF gitt klart uttrykk for at det ikke er 

aktuelt å reversere innføringen. Det arbeides i stedet grundig med retting av feil og 

mangler, og systemet utbedres fortløpende. På flere områder meldes det nå om at 

systemet fungerer godt også her. 

 



 

Erfaringer fra kommunene  

- De 9 kommunene som har innført Helseplattformen betegner innføringen som god, 

men at det er fortsatt er behov for flere optimaliseringsprosesser. De ansatte i de ulike 

tjenestene er fornøyde i varierende grad. Det er ikke meldt om større feil eller mangler 

i løsningen for kommunene.  

 

Gevinster – erfaringer 

- Kommuner som har innført Helseplattformen melder at de opplever gevinster allerede, 

selv om gevinstene foreløpig ikke er dokumentert. Trondheim kommune melder at de 

vil jobbe med å synliggjøre gevinstrealiseringen av tidstyver fra høsten 2023. 
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